
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

16.11.2020 

Přítomni (online přes MS Teams): Matyska, Veselý, Dostál, Kvizdová, Kohoutková, Kubík, 

Bartošek, Zeman, Janovič, Regner, Rebok, Krejčí 

Omluveni: Holub, Vičar 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

− Ředitel informuje o schůzce s prorektorem Polčákem a dr. Myslivečkem 9.11. ohledně 

pozice CIO (Chief information officer), která bude vytvořena v útvaru paní kvestorky. 

Cílem schůzky bylo vyjasnění role, poslání a odpovědnosti osoby na této pozici 

(předpokládá se, že bude obsazena dr. Myslivečkem), resp. útvaru, který kolem této 

pozice v budoucnu může vzniknout.  

− V pátek 20.11. se uskuteční schůzka s dr. Myslivečkem ohledně požadavků na 

centralizované prostředky pro r. 2021.  

− Ve středu 11.11. se konala krátká schůzka ředitele s L. Čočkem (Odbor výzkumu 

RMU) ke strategickému projektu MUNI. 

− M. Veselý informuje o dodané prezentaci aktivit CERPEK v návaznosti na společnou 

schůzku – bude k dispozici pro členy kolegia. Na kolegiu 7.12. proběhne diskuse 

k možným IT tématům pro workshopy CERPEKu. 

 

2. Shrnutí pohovoru s MEP 10.11. 

− O. Dostál a další účastníci informují o průběhu hodnotícího pohovoru s mezinárodním 

evaluačním panelem.  

− Do 30.11. bude doručen report hodnotícího panelu k vyjádření vedení MUNI. Zástupci 

panelu hodnotili průběh pohovorů se všemi součástmi MUNI velmi pozitivně. 

 

3. Nevýjezdní zasedání kolegia 18.11. 

− Ředitel připomíná celodenní jednání kolegia k rozpočtu Ústavu dne 18.11.: 

v dopoledním bloku bude diskutováno čerpání rozpočtu 2020 a struktura rozpočtu 

Ústavu na příští rok, odpoledne pak mzdová a personální problematika. Ředitel a 

tajemnice zašlou předem podklady k jednání.  

 

4. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Ústavu byly dodány roušky s logem ICS: divizní vedoucí sdělí počty k dodání na 

divizi tajemnici. 

• Čerpání dovolené do konce roku – tajemnice žádá divizní vedoucí o dohled nad 

dočerpáním dovolené na svých divizích (převod do 5 dnů jen v odůvodněných 

případech, s potvrzením divizního). 



  

• Tajemnice děkuje divizním vedoucím za spolupráci při stanovení termínů schůzek 

s paní projektantkou ohledně prostorové studie pro Ústav, v příštím týdnu bude mít 

navazující schůzku s paní projektantkou. 

 

− DIS: 

• V pátek 13.11. proběhly zátěžové testy clusteru Oracle a aplikace INETu pro online 

hlasování (při jednáních vědeckých rad). 

• Byla poskytnuta webová podpora pro Open Day na MUNI včetně registrace.  

• J. Kohoutková upozorňuje na potřebu dojasnit rozdělení péče o servery MS 

(DITS), Linux (DITI) a databáze (DIS). 

 

− DITI: 

• MUNI pomáhá – probíhá penetrační testování aplikace a další kroky k posílení 

bezpečnosti aplikace. 

• Úspěšně proběhla první ostrá migrace MOÚ v rámci MeDiMeDu. T. Zeman 

vyslovuje poděkování celému týmu DITS, který se na migraci podílel. Nadále bude 

vykonávat standardní dohled Dohledové centrum. 

 

− DITS: 

• Termín pro setkání IT Komunity byl stanoven na 10.12., probíhá sběr témat (P. 

Špringerová). 

• SafeQ - příprava podpisu smlouvy, úspora až 205 tis. Kč ročně, tím se výrazně 

zvýší ziskovost služeb tisků pro studenty. 

• Příprava inventarizace software. 

• Příprava výběrového řízení na ICT správce pro Farmaceutickou fakultu. 

• Probíhá finální fáze migrace pošty z legacy serveru DIOR (individuální domluva 

s uživateli). 

 

− DKSD: 

• V minulém týdnu proběhly opět masivní phishingové útoky na poštovní adresy 

MUNI. 

 

5. Různé 

− V souvislosti se zklidněním epidemiologické situace se schůzky Krizového štábu MU i 

ÚVT nyní konají jednou za 14 dní. 

− Informace projektové podpory ÚVT o aktuálně otevřených výzvách a další aktuality viz 

Portál. 

 

Zapsala:                          Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                         ředitel ÚVT MU   

https://portal.muni.cz/uvt/administrativa-a-provoz/projektova-podpora/projektova-podpora-uvt

